
Zápis z členské schůze ČMKCHB, z. s. 

konané dne 20. 5. 2016 od 19 hodin v Penzionu Vasury v Kolesách 

 

 

Program schůze: 

 

1.  Zahájení členské schůze klubu, volba předsedajícího, zapisovatele a ověřovatelů 

 zápisu 

2. Zpráva o činnosti výboru klubu za rok 2016, informace k přípravě klubových akcí 

 roku 2016 

3. Předložení zprávy o hospodaření ČMKCHB, z.s. za rok 2015 

4. Zpráva DR o kontrole účetní závěrky za rok 2015 a další kontrolní činnosti 

5. Diskuze, různé 

6. Schválení účetní závěrky za rok 2015 

7. Závěr členské schůze 

 

Ad 1. 

 

Předběžným součtem přítomných členů klubu (cca 70) bylo shledáno, že členská schůze není 

usnášeníschopná, viz. prezenční listina. Byl zvolen předsedající schůze, zapisovatel a 

ověřovatelé zápisu.  

 

Ad 2. 

 

Byla přednesena zpráva o činnosti výboru klubu za rok 2016.  

 

Předsedající schůze, Daniel Dvořák, informoval schůzi o skutečnostech souvisejících s aktuální 

situací okolo 26 německých členů ČMKCHB. Informoval, že každý z těchto z matriky 

vyškrtnutých členů podal samostatnou soudní žalobu, kterou se domáhá neplatnosti svého 

vyloučení (žaloba na trvání členství). Tímto postupem nutně dojde ke zvýšení nákladů soudního 

řízení. Toto téma bude podrobně diskutováno v bodu 5. programu schůze - diskuze.   

 

Ladislav Varvařovský informoval schůzi o problematice exportu štěňat mimo území ČR. 

Průkaz původu musí obsahovat náležitosti uvedené v chovatelském řádu klubu. Zdůraznil, že 

dovoz a vývoz v rámci zemí ISHV podléhá souhlasu obou poradců chovu! Dále informoval 

schůzi o tom, že bude zřízena chovatelská komise, ve které budou figurovat členové klubu: B. 

Jemelka ml., J. Tůma, J. Skácil ml., Kváš a P. Polách. 

 

Poradci chovu pro HB (L. Varvařovský) a pro BB (R. Hasennöhrl) informovali o počtu 

vydaných krycích listů v letošním roce a stavu množstvím narozených štěňat. 

 

Výcvikář klubu Mojmír Kabát informoval schůzi stavu přihlášených zájemců o soutěže a jiné 

zkoušky. Termín odevzdání přihlášek je do 31.7. 

 

Ad 3. 

 

Předsedající schůze prezentoval zprávu o hospodaření klubu za rok 2015 tak, jak byla 

uveřejněna ve zpravodaji č. 25/2016.  

 

 



 

 

Ad 4. 

 

Vedoucí dozorčí rady Ing. Karel Plch přednesl zprávu dozorčí rady o kontrole účetní závěrky 

klubu za rok 2015 a o další kontrolní činnosti. Dále přednesl stanovisko dozorčí rady klubu k 

situaci ohledně německých členů klubu a k dopisu advokátní kanceláře Riediger Legal, a to v 

souladu s písemným stanoviskem dozorčí rady ze dne 6. 4. 2016, zveřejněným na internetových 

stránkách klubu. Dále zmiňuje hrozbu vysokých soudních nákladů řízení které by, v případě 

neúspěchu v soudním sporu, musel klub uhradit.  

 

Milan Pavlík přednesl zprávu o průběhu 8. ročníku soutěže barvářů Krušnohorské derby, která 

se uskutečnila ve dnech 7. – 8. 5. v Nové Vsi v Horách. 

 

Ad 5. 

 

Předsedající schůze, Daniel Dvořák, seznámil schůzi s důvody vyškrtnutí německých členů 

klubu. Dále informoval schůzi o motivaci těchto zahraničních členů být členy právě ČMKCHB. 

Přednesl závazky, které pro ČMKCHB vyplývají z členství v ISHV, zejména, že cizinec může 

být členem ČMKCHB, pokud je však členem ve svém domovském klubu, který je zároveň 

členem ISHV. Toto v současnosti němečtí členové ČMKCHB nesplňují. Pokud by ČMKCHB 

dále akceptoval členství těchto německých členů, hrozilo by ČMKCHB vyloučení z ISHV. 

Zmínil výhody pro ČMKCHB být členem ISHV, zejména možnost oživení chovu, když 

spolupráce s německými kluby je v tomto ohledu velmi dobrá. Uvedl, že výbor klubu si vyžádá 

k současné situaci, zejména podaných žalob, stanovisko ISHV.  

 

Josef Jeřábek z oblasti 1, matrikář a člen výboru klubu, uvedl, že vyloučeným německým 

členům klubu šlo o získání chovných jedinců tzv. snazší cestou. Sdělil svůj názor, že stanovisko 

dozorčí rady je jednostranné, nereflektuje důvody, které výbor vedly k tomu, že německé členy 

klubu vyloučil. Uvedl, že osobně to ze strany dozorčí rady považuje za "kudlu do zad", neboť 

členové dozorčí rady se zúčastnili schůzí výboru ČMKCHB, na kterých toto bylo diskutováno 

a nikdy z jejich strany nezaznělo to, co je uvedeno v jejich písemném stanovisku.  

 

Jiří Tůma z oblasti 7 uvedl, že celý problém vznikl založením oblasti 0. 

 

Václav Zavaďák z oblasti 7 uvedl, že nesouhlasí s tím, aby klub vedl soudní spory.  

 

Július Alexa z oblasti 15 projevil nesouhlas s tím, že cizinci v našem klubu by měli určovat, co 

se smí a co nikoliv, měli by naopak respektovat daná pravidla našeho klubu.  

 

Zdeněk Hovad z oblasti 5 informoval schůzi o komplikacích při krytí s polskou fenou.  

 

Jiří Mostecký a Martin Brychta z oblasti 15 navrhli výboru, ať tento nechá vypracovat právní 

analýzu dané situace a podle toho nechť se klub zachová.  

 

Jiří Skácil ml. informoval schůzi o řešení tohoto problému na německém mysliveckém portále. 

Podrobně vysvětlil cenou problematiku. Uvedl, že „vyloučení němečtí členové“ byli členy 

SHVD (Schweisshundeverein Deutschland). Členové tohoto spolku nesouhlasili s pravidly ve 

spolcích Verein Hirschmann a KBGS, tak si cca před 20-ti lety založili svůj klub. Tento klub 

je velmi liberální, co se týká udávání štěňat. Tento postup je trnem v oku Vereinu Hirschmann 



a KBGS. Jejich vzájemný boj (VH, KBGS proti SHVD a naopak) trvá už velmi dlouho. 

Němečtí členové ČMKCHB se stali automaticky členové ISHV a chovali (vodili) tak psy z 

chovu ČMKCHB. Schůdná cesta pro SHVD, jak získat psy s FCI rodokmeny, bylo členství 

jednotlivých osob v ČMKCHB. Uvedl, že z německého článku je zřejmé, že našim již bývalým 

členům jde v první řadě o získání našich psů s originál FCI rodokmeny. Závěrem položil 

řečnickou otázku, proč by ČMKCHB měl podporovat nadále členství německých členů klubu 

SHVD, když ČMKCHB je členem ISHV? 

 

Rudolf Vrba z oblasti 5 přednesl problematiku konání IHB z pohledu praxe v oblasti 5.  

 

Závěrem tohoto bodu diskuse členská schůze doporučila výboru, pověřit právní kancelář k 

analýze dané situace.  

 

Ad 6. 

 

Členská schůze hlasy všech přítomných schválila účetní závěrku klubu za rok 2015.  

 

Ad 7.  

 

Závěr schůze. 

 

V Kolesách dne 20. 5. 2016 

 

Zapsal: JUDr. Filip Princ 

 

 

 


